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Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 15. juni 2020 kl. 17:15 – 19:45. 
 
Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Nina Hilsted Gemal, Christian Güttler, Henrik Schulz, Janne Refnov og Helle Nicola 

Jensen,  

Medarbejderrepræsentanter:  

Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter:  

 Linnea Jensen 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Afbud: Anita Køster, Kenneth Rasmussen, Max Sindberg 

 

Mødet blev indledt med fremvisning af formandens årsberetning 2019, som er en kombination af video, lyd  

og powerpoint-præsentation.     

 

1. Sag nr. 01.06.20 Korte meddelelser fra 
 
Elevrådet:  
Ingen møder er afholdt siden seneste SB-møde 
Formand:   
Møde d. 4.juni aflyst. 
Udvalg:  
Se senere under 6. sag. 
SFO – Henrik:  
SFO`s aktiviteter i sommerferien planlægges og afholdes ud af gældende retningslinjer. Dette bevirker bl.a. 
at offentlig transport ikke må benyttes, hvilket reducerer mulighederne for turaktiviteter.      
Undervisningen – Anne Marie:  
Lærerne ser frem til at kunne vende tilbage til normaliseringen. Perioden siden nedlukningen er dog løbet 
godt omstændighederne taget i betragtning.  
Anne Marie træder ud af skolebestyrelsen efter ferien. Hun har ikke ønsket at genopstille, da hun ikke 
fortsætter som tillidsrepræsentant for lærerne. Per Terry, lærer og nyvalgt TR, indtræder, sammen med 
Anita Køster, som er genvalgt.        
Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  
Skoleledelsen:  
Status på byggesag. Byggeproces forløber planmæssigt. Ledelsen har været i kontakt med bygherre og 
efterspurgt ny forældreinformation om processens fremdrift samt opsætning af tidslinje+projektbilleder på 
afskræmningshegnet. 
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9.klassernes sidste skoledag afholdes fredag d. 19. juni. Rammerne bliver noget alternative i år grundet de 
sundhedsfaglige retningslinjer, herunder udgår karamelkast, fodboldkamp og vandkamp. 
Dimissionen finder sted mandag d. 22. juni, men afholdes klassevis i år. Eleverne må medtage op til 3 
pårørende ved arrangementet, som afholdes i hallen. 
Fysiske personalemøder er genoptaget under gældende retningslinjer. 
Elever og forældre på 6.klassetrin er mandag d. 15. juni blevet orienteret om de nye klassedannelser på 
kommende 7.klassetrin. 
Skolen har ansat ny børnehaveklasseleder til vores nye 0.klasse.           
 
 
2. Sag nr. 02.06.20 Status for skoleårets planlægning v. Kia 
 
Næste års fagfordeling er på plads. En anderledes proces, hvor dialogen med personalet primært har måtte 
foregå online. Under omstændighederne er dette dog forløbet fornuftigt. De øvrige opgaver på skolen, 
såsom planlægning af Idrætsdage, Åbenthus-ugen, Fagudvalgsfomænd mv. er i proces. Ledelsen har lavet 
udkast på baggrund af lærernes ønsker, som er drøftet med tillidsrepræsentant inden dialogen tages med 
den enkelte lærer og evt. tillidsrepræsentant.   
 
3. Sag nr. 03.06.20 Godkendelse af skemaer v. Kia 
Der vil blive udleveret materiale på mødet. 
Kia orienterede om skemaerne og baggrund for disse, herunder nye ringetider, møde- og sluttider. Alle  
klasser slutter senest kl. 14 onsdag og fredag. 
Inden sommerferien får eleverne skemaer med hjem i papirform. I uge 27 kan skemaerne lægges på Aula. 
Skemaerne blev uddelt. Bestyrelsen havde flere opklarende spørgsmål, inden skemaerne blev godkendt. 
     
 
4. Sag nr. 04.06.20 Tage et fælles foto til hjemmesiden v. Jens-Halvor 
Der blev taget fælles foto af forældrene og elevrepræsentant i bestyrelsen, samt portrætter af enkelte 
bestyrelsesmedlemmer. Disse bliver lagt på hjemmesiden, som en del af bestyrelsens præsentation. 
  
 
5. Sag nr. 05.06.20 Godkendelse af tekst til hjemmesiden samt udformning v. Jens-Halvor 
Tekstoplægget blev godkendt med den tilføjelse, at der nederst i teksten linkes til skolens forventningspapir. 
Dette lægges ud på hjemmesiden, under skolebestyrelsen.     
 
 
6. Sag nr. 06.06.20 Godkendelse af principper v. Jens-Halvor 
Princip for skole/hjem: Enkelte ændringer blev aftalt. Disse tilretter Helle, inden endelig godkendelse af 
forældrerepræsentanter og fremsendelse til ledelsen. 
Princip for kontaktforældre: Godkendt med enkelte mindre rettelser. Ledelsen retter dokumentet til. 
 
  7. Sag nr. 07.06.20 Evt. 

 Ved SB-møde i august skal vi have fundet repræsentanter til deltagelse ved årgangsforældremøder 
på 0.-9-klassetrin. Fælles oplæg udarbejdes til brug ved møderne, hvor deltagelsen har en varighed 
på 5.-10.min. Nina kontaktes for tidligere benyttede oplæg/præsentation. Det blev lavet et udvalg, 
som arbejder med en fælles præsentationspowerpoint.   

 Tak til Anne Marie for hendes indsats i skolebestyrelse.   
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Med venlig hilsen 
 
Skolebestyrelsesformand 
Jens-Halvor Zoffmann 
 
 
Kommende skolebestyrelsesmøde:  
Næste møde afholdes torsdag d.13. august 2020  
 
Punkter til dagsordener:  
Budgetoplæg. 
Erfaringer fra perioden under Covid-19. 
Deltagelse ved årgangsmøder. 
 
 
 
 
 
 


